

**Protokoll fört vid styrelsemöte på Veckefjärdens GC  
den 16 maj 2024 kl. 18.00**

Närvarande: Mette Jakobsson (ordf.)  
Mia Lundberg  
Gustaf Lefvert  
Camilla Widmark  
Anna Hållberg  
Anders Lindgren  
Hans Tavér  
Mikael Nordin (Adjungerade)  
Frånvarande Björn Vincent

**§1 Sammanträdet öppnades**

Mette Jakobsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

**§2 Laget runt**

Samtliga styrelseledamöter redovisade:

”Varför vill jag sitta i styrelsen och vilka styrkor har jag som kan utnyttjas”

**§3 Organisationsstruktur**

Mette vill ha en form av organisationsstruktur liknande nedan:

- Bidragsansvarige
- Medlemsbrevsansvarige
- Arbetsutskott
- Utbildningsansvarig
- Samarbeten
- Tävlingar

**§4 Ekonomi**

Gustaf redogjorde för ekonomin. 30/4 var det 478 betalande medlemmar, vid samma tillfälle i fjol var det 595 betalande medlemmar. Budgeterat med 900 medlemmar 2024 och för korthålsbanan 100 medlemmar. Bilersättning vid tävling som i förväg godkänts av klubben är 25kr/mil om 3 tävlande i bil, 18kr/mil om 2 tävlande i bil och 12kr/mil om 1 tävlande i bil. Om medlem representerat klubben i annat sammanhang gäller 25kr/mil. Boende i samband med tävling 350kr/natt oberoende av verkligt utlägg. Mat och anmälningsavgifter ersätts mot kvitto. För juniorers tävlande gäller att totala ersättningar enligt ovan ej får överstiga 10 000kr/år och person.

- §5 Information från ÅGF och alla kommittéer**
- Dam: Tävlingsprogrammet klart. Har inte hänt så mycket. En träff vecka 21.
  - Junior: 2 juni en gemensam träning för yngre och äldre. Tisdagar & onsdagar kl. 17-18.30.
  - Seniors. Har lagt upp sitt tävlingsprogram bl.a. för tisdagarna. Fungerar bra.
  - Tävling: Bra bokad för företagsgolven. Tävlingskommittén bör utökas.
  - Medlem: Kommer en medlemskväll 24 maj. Siktat mot 80 st. deltagare.
  - Ban: Har hjälpt till med dukdragning. Planeras för städdag onsdagskväll 22 maj och lördag 25 maj. Man har ett möte 20 maj, man har kontinuerliga möten under året. En långtidsplan för banan med TvAB har man börjat prata om.

- §6 Tvillingsta AB informerar**
- Insatser runt banan som dräneringar och vägarna förbättras. Företagsgolf är fulltecknat. Maskinhallen har brädslagits med nytt plåttak och solceller. Mer el från Vattenfall önskas för bl.a. laddstolpar mm. Få bättre möjlighet att få ut medlemmarna på banan trots företagsgolfandet.

- §7 Medlemsbrev/Månadsbrev**
- Målet är en gång i månad med information till medlemmarna utifrån underlag från styrelsen och kommittéerna.

- §8 Hemsidan**
- Behöver uppdatering. Mette har en inloggning och har börjat se över klubbens hemsida.

- §9 Tävlingar**
- Hur får vi hit större tävlingar? Vem ansvarar? VfGC har skyldighet att hålla vissa tävlingar som ÅGF administrerar som t.ex. DM, SM m.fl.

- §10 Övrigt**
- Pilotklubb för nya FairWays? Styrelsen svarade nej på detta.
  - Medlemskvällen 24 maj pratades igenom.
  - Mette vill att vi funderar på vilken av dessa grupper man vill vara med i och utveckla; bidragsansvarig, utbildningsansvarig samt samarbetsutvecklingsansvarig. Medlemsbrevsansvarig är Hasse, tävlingsansvarig (tillsammans med resten av kommittén + 3 st. till) är Christian Mattfolk (i samarbete med TvAB/Micke) och hemsidesansvarig blir nog Anders.

- §11 Avslutning och nästa möte**
- Beslutades att nästa möte blir på Veckefjärden den 3 juni kl. 18.00.

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Protokollförare	Justerare
Anders Lindgren	Mette Jakobsson